
Urediti zaposlovanje
Slavko Jakič. po poklicu elek-

trotehnik. sicer pa vodja servi-
snega vzdrževanja v Saturnusu, je
tudi eden izmed sedmib delega-
tov naše občine, ki se bodo udele-
žili 3. kongresa samoupravljavcev
Jugoslavije. Že vrsto let deluje v
družbenopolitičnih organizacijah
tako v podjetju kot v KS Polje.
Tudi zdaj je predsednik sveta KS
v Polju in podpredsednik sindi-
kalne konference v Saturnusu.
Zato ni naključje, da se bo kon-
gresa udeležil kot predstavnik
obojih. Kaj pravzparav pomeni
biti delegat? Slavko Jakič meni
takole:

»To ni samo priznanje za dol-
goletno delo, temveč predvsem
dolžnost prenesti misli. stališča in
sklepe s kongresa v delovno or-
ganizacijo, KS in občino in jih tu
seveda tudi uresničerati. Le tako
bomo potem, ko se bomo pri-
pravljali na 4. kongres samou-
pravljavce, lahko naštevali nalo-
ge, ki smo jih uspešno opravili
med obema kongresoma.«

Na kongresu samoupravljavcev bo
govor tudi o delegatskem sislcmu.
Kakšne izkušnje imale na tem po-
dročju v vaši delovni organizaciji in
KS?

Slavko Jakič

»Prav je, da bi v delovnih organiza-
cijah, ko se pripravljamo na 3. kongres
samoupravljavcev. izbajati iz prakse.
Naši delegati še vedno ne deU)o tako,
kot želimo in kot smo se domenili. Ho-
čemo. da bi bilo delavčevo odločanje
prisotno povsod, vendar smo tu ne-

' kako na mrtvi točki.
Mislim. da je delo delegatov in dele-

gacij v KS boljše kol v delovnih orga-
nizarijah. Po mojem moenju ta večja

zavzelost krajanov izhaja iz lega. ker
se v KS ne gjeda vse le skoi dinar. Mj-
selnosl iz KS bi se morala preliti ludi v
delovne organizacije.«

Sc boste na kongresu vkljucili v raz-
pravo?

»Prav bi bilo. da bi pred kongresom
na sindikalni konferenci govorili o
stvareh, ki sem jih prej omenil. Obo-
rožen z mnenjeni našcga sindikata bi
potem na kongresu bhko povedal,
kako namerava dva tisoč delavcev Sa-
tnrnosa reševati tezave, do kalerih
pcihaja pri delu delegacij.

Mene pa že vrsto lel zanima zapo-
siovanje. Tudi mislim na novi zakon o
iavaKdsko-pokojninskem zavarova-
•ju, ki ga pripravljamo že dalj časa. Že
leta 1977, ko svtn bil še član zveznega
zboni SFRJ in član odbora za narodno
obrambo SFRJ, sem tam večkral go-
voril o lem. Iz neurejenega stanja na
tem področju izhaja več dnigih ležav.
tadi glede samuupravljanja. Ce bo na
kongresu priložnost, bom nekaj rekel
tudi o tem.«

Rekli ste, da delcgati svoje dolžno-
sti ne opravljajo tako, kot pričaku-
jemo do njih. Menite, da smo dovolj
storili za njihovo usposabljanje?

»Za izobraževanje delegatov s\
predvsero prizadcva sindikat, morale
pa bi za fo skrbeti tudi druge družbe-
nopotitične organizadje, na primer
mladinska. Včasih smo na mladinskih
delovnih akdjah iznunjavali izkušnjc
in se lako usposabljali. Dams je uspu-
sablranje mladih za samoupravljanjc
zanematieno. Toda čim mlajšega čUv-
veka vUjučimo v samoupravno življe-
nje, večji bo uspeh«.
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